
Protokół Nr 38/06 
wspólnego posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz 

Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej 
i Ochrony Środowiska  

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 
w dniu 20 kwietnia 2006 roku 

 
Obrady Komisji prowadził Pan Ryszard Żołyniak – Przewodniczący Komisji 
Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska.  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. o godz. 11:00. 
 
Porządek dzienny przedstawia się następująco: 
CZĘŚĆ I - wspólne obrady z Komisją Edukacji, Kultury i Sportu  
    1.        Zaopiniowanie rocznego sprawozdania Zarządu Województwa z wykonania 
               budżetu województwa za 2005r. 
CZĘŚĆ II od godz. 12:00 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 
których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 
szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
oraz opiekuńczych oraz zasad przyznawania zwolnień od obowiązku 
realizacji ww. zajęć prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub 
wychowankami, tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli szkół nie wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone 
dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, 
bibliotekarzy bibliotek pedagogicznych. 

3. Rozpatrzenie informacji o wykorzystaniu środków przeznaczonych w 2005 
roku na zadania z zakresu ochrony zabytków.  

4. Sprawy różne. 
 
P r z e b i e g  p o s i e d z e n i a :  
 
Część I  
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz 
Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska, a także osoby 
zaproszone, zgodnie z załączonymi listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
Przewodniczący obrad - zapytał, czy są uwagi do porządku obrad – w części 
wspólnej - przesłanego wraz z zaproszeniem na posiedzenie: 
Nie zgłoszono uwag i uzupełnień do porządku. Komisje przyjęły ww. porządek 
w drodze aklamacji.  
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Ad. 1.  
Członkowie Komisji otrzymali roczne Sprawozdanie Zarządu Województwa 
z wykonania budżetu województwa za 2005r. (załącznik do akt XXXVII sesji Sejmiku) 
Przewodniczący obrad - poinformował, że wpłynęła już opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, która pozytywnie opiniuje przyjęte przez Komisję Rewizyjną 
Sprawozdanie z wykonania budżetu w roku 2005 oraz wniosek Komisji o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Województwa.  
 
Wprowadzenia do dyskusji dokonał Pan Zdzisław Wojciechowski - Skarbnik 
Województwa Świętokrzyskiego. Stwierdził, że zgodnie z zapisami ustawy o 
finansach publicznych, której nowelizacja weszła w życie z dniem 1 stycznia 2006 
roku, Zarząd Województwa był zobligowany do przedłożenia sprawozdania z 
wykonania budżetu do dnia 20 marca br. Sprawozdanie zostało opracowane w 
sposób bardzo szczegółowy. Przedstawił dane dotyczące wykonania budżetu w 2005 
roku. Przypomniał, że plan po stronie dochodów wynosił 113 mln zł,. natomiast 
wykonanie wyniosło 175 mln zł. Wydatki przekroczyły kwotę 200 mln zł., w związku 
ze środkami na prefinansowanie, pochodzącymi z Banku Gospodarstwa Krajowego. 
Budżet zamknął się nadwyżką budżetową w kwocie ponad 30 mln zł. Wynika ona 
z zamierzonej polityki Zarządu Województwa, polegającej na gromadzeniu środków 
na lata 2007 - 2013 w celu związania środków pochodzących z programów UE.  W 
trakcie wykonania budżetu dwukrotnie przeprowadzane były kontrole RIO, z których 
jedna dotyczyła stanu zadłużenia województwa. Wystąpienie pokontrolne nie 
zawierało żadnych ustaleń. Nie wykazano żadnych nieprawidłowości. Druga miała 
charakter kompleksowy i trwała ponad 3 m-ce. Zgłoszone zostały 3 wnioski 
pokontrolne. Dotyczyły one remontu Muzeum Lat szkolnych Stefana Żeromskiego, 
braku asygnaty Skarbnika na jednym piśmie oraz braku uchwały Sejmiku w sprawie 
wydatkowania środków na programy realizowane ze środków UE. Projekt tej uchwały 
został już przygotowany i jutro będzie przedmiotem posiedzenia Komisji Budżetu i 
Finansów  
 
Przewodniczący Komisji - otworzył dyskusję.  
Radny Józef Bąk - zadał pytanie, jaki podmiot kontroluje firmy wykonujące remonty 
dróg wojewódzkich? Stan dróg remontowanych w roku ubiegłym jest fatalny. 
Wykonawca tego remontu powinien teraz z własnych środków poprawić 
nawierzchnię drogi, ponieważ ponosi winę za błędy technologiczne, jakie musiały 
mieć miejsce w trakcie tego remontu. Stwierdził, że jest przeciwny przyjętej praktyce 
„łatania dziur” na drogach. Nawierzchnia powinna być wymieniona w całości, a nie 
fragmentarycznie.  
 
Przewodniczący obrad - przypomniał, że przepisy przewidują tzw. rękojmię za 
wykonanie danej pracy. Obejmuje ona okres 3 lat, w trakcie których powstające 
usterki są naprawiane w ramach gwarancji na koszt wykonawcy.  
 
Radny Jarosław Potrzeszcz - zadał pytanie, jakie konsekwencje poniosła firma, 
która wykonała zaniżony kosztorys na zadanie „Pętla Świętokrzyska”? 
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Członek Zarządu i Komisji Tadeusz Jóźwik - poinformował, że konsekwencje 
poniósł Dyrektor Świętokrzyskiego Zarząd Dróg Wojewódzkich. Został odwołany za 
niedopełnienie nadzoru nad sporządzaniem dokumentacji dla tego projektu. Firma 
opracowująca kosztorys nie otrzymała ostatniej transzy wynagrodzenia za 
dokumentację w kwocie 100.000 zł.  
 
Radny Roman Cichoń - stwierdził, że sprawozdanie w jego odczuciu jest 
dokumentem nieczytelnym. Podaje się w nim dane nt. budowy i modernizacji dróg 
wojewódzkich bez wskazania wymiaru rzeczowego tj. ile m2 nawierzchni zostało 
wyremontowane.  
 
Skarbnik Województwa - poinformował, że sprawozdanie jest przygotowane 
zgodnie z obowiązującymi przepisami, które nie przewidują podawania danych 
o wymiarze rzeczowym a jedynie finansowym każdego zadania. Przeciwko takiej 
formie przemawiają również względy praktyczne. Gdyby dokładnie opisywać każde 
zadanie, sprawozdanie byłoby dokumentem kilkusetstronicowym.  
 
Pan Franciszek Wołodźko - Marszałek Województwa - podkreślił, że każda 
komisja merytoryczna ma prawo zażądać określonych informacji od Zarządu 
województwa i w nich są zawarte szczegółowe dane. Podał przykład 
opracowywanego dla potrzeb komisji Strategii materiału dotyczącego kosztów 
zimowego utrzymania dróg. 
 
Pan Tadeusz Kowalczyk - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
oraz Komisji Rewizyjnej Sejmiku - przedstawił przebieg prac zmierzających do 
przyjęcia przez Komisję Rewizyjną opinii nt. Sprawozdania. Pokreślił, że było ono 
przedmiotem wnikliwej analizy na ostatnim posiedzeniu. Zasadność opinii Komisji 
Rewizyjnej potwierdziła dziś prezentowana opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Zwrócił się do obecnych na obradach przedstawicieli Zarządu o starania w celu 
pozyskiwania dodatkowych środków na budowę i remonty dróg oraz innej 
infrastruktury. Podzielił zdanie Radnego Bąka nt. wykonawstwa remontów dróg. 
Lepiej byłoby, gdyby zadania z tego zakresu realizowały lokalne firmy. Może wtedy 
jakość prac byłaby lepsza.  
 
Radny Jarosław Potrzeszcz - ad vocem stwierdził, że przetargi wygrywają zawsze 
„nasi” wykonawcy, którzy niekoniecznie pochodzą z terenu województwa. 
 
Marszałek Województwa - stwierdził, że Zarząd ma świadomość problemów 
dotyczących jakości remontów dróg. Podał przykład firmy ze Skarżyska - Kamiennej, 
która źle wykonała remont drogi w powiecie sandomierskim. Firmy tej nie można 
wyrzucić z innych przetargów, bo ustawa tego zabrania. Stwierdził, że jeżeli kwestia 
jakości dróg jest dla komisji interesująca, powinien być przygotowany temat i Komisja 
może odbyć osobne posiedzenie poświęcone tym zagadnieniom. Zwrócił uwagę na 
fakt, że często o złej jakości remontu decyduje złe podłoże, jakie znajduje się pod 
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drogą. Jeżeli jest ono niewystarczające, wtedy jakakolwiek nawierzchnia nie zda 
egzaminu. Poza tym drogi są obecnie wielokrotnie mocniej eksploatowane, ponieważ 
zwiększyła się liczba samochodów osobowych i zakres transportu kołowego. 
Odnosząc się do wykonania budżetu, stwierdził, że założeniem Zarządu 
województwa przy realizacji ubiegłorocznego budżetu było tworzenie potencjału 
finansowego i ekonomicznego do wykorzystania unijnych funduszy w latach 2007 - 
2013. Planowana jest w tym okresie modernizacja wszystkich dróg wojewódzkich, 
budowa siedziby dla Filharmonii Świętokrzyskiej i szereg innych zadań. Dzięki 
oszczędnej gospodarce finansowej Zarząd wypracował na koniec roku nadwyżkę 
budżetową w wysokości blisko 30 mln zł. Nie zostały zaciągnięte żadne nowe 
pożyczki, tak, aby województwo posiadało pełną zdolność kredytową na lata 2007 - 
2013. W tym też celu Zarząd chce spłacić w przyszłym roku cały kredyt własny 
w wys. 7,5 mln zł. i wtedy na koncie województwa pozostaną tylko zobowiązania 
z tytułu udzielonych poręczeń. Będziemy jedynym niezadłużonym samorządem 
wojewódzkim. Część nadwyżki tj. kwota 5 mln zł. zostanie wydana na zakup 
przyspieszacza pozytronowego dla Świętokrzyskiego Centrum Onkologii.  
 
Radny Roman Cichoń - zadał pytania: 
- ile wynosi zadłużenie województwa na koniec 2005 roku?, 
- co oznacza pojęcie „bieżące utrzymanie dróg wojewódzkich”?, na które zostało 
przeznaczone 9.980 tys. zł.  
Nie zgodził się z wypowiedzią Przewodniczącego Tadeusza Kowalczyka, że kontrola 
gospodarki finansowej województwa przez Regionalną Izbę Obrachunkową i jej  
pozytywna opinia o sprawozdaniu może być podstawą do pozytywnej oceny 
wykonania budżetu. O złej jakości działań kontrolnych świadczy - w jego odczuciu - 
fakt prowadzenia kontroli przez 3 miesiące przez 6 osobowy zespół i przygotowania 
tylko 3 wniosków. Stwierdził, że gdyby był szefem tych pracowników od razu by ich 
pozwalniał za niewypełnienie swoich obowiązków. Nie podoba mu się ta kontrola i 
uważa, że pracownicy RIO są niekompetentni. 
 
Radna Lucjana Nowak - zadała pytanie, czy rzeczywiście badania na urządzeniu 
PET są tak drogie, że nie będzie na nie stać przeciętnie uposażonego mieszkańca 
naszego województwa? Czy nie istnieje zagrożenie, że zainwestujemy w ten sprzęt 
ogromne pieniądze, a będzie on służyć tylko wąskiej grupie najbogatszych?  
 
Marszałek Województwa - udzielił odpowiedzi na zadane pytania: 
- łączne zadłużenie województwa na koniec 2005 roku wyniosło 7,5 mln zł. 
- problem utrzymania drogich urządzeń jest jedną z podstawowych kwestii z zakresu 
finansowania utrzymania jednostek ochrony zdrowia. Środki, które dostaje 
województwo są od kilku lat takie same, mimo, że zostały uruchomione nowe 
placówki oraz specjalistyczne oddziały. Można powiedzieć, że na skutek tych 
inwestycji pogorszyła się sytuacja finansowa innych szpitali wojewódzkich. NFZ 
dysponuje już od kilku lat kwotą ok. 1 mld zł. a środki te powinny ulec znacznemu 
zwiększeniu w związku z wybudowaniem Centrum Onkologii.  
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Członek Zarządu Tadeusz Jóźwik - przedstawił dane nt. bieżącego utrzymania 
dróg. Są one elementem planu rzeczowo - finansowego ŚZDW.  
W roku ubiegłym na drogi publiczne wydano łącznie 24 mln zł, z czego na: 
- utrzymanie bieżące ŚZDW - wynagrodzenia 4.700 tys. zł. 
- bieżące utrzymanie dróg - remonty, wykaszanie rowów, znakowanie jezdni, 
uzupełnianie brakujących znaków drogowych, zimowe utrzymanie dróg - blisko 
20 mln. zł.  
 
Przewodniczący obrad - stwierdził, że dyskusja nad sprawozdaniem 
skoncentrowała się jedynie na temacie dróg. Poinformował, że Komisja Rewizyjna 
wystąpiła do Zarządu Województwa o przedstawienie szczegółowego materiału nt. 
wyników przetargów na zadania inwestycyjne oraz naprawy ubytków po zimowych 
przeglądach stanu dróg. Zachęcił inne komisje, aby również odbyły posiedzenia na 
ten temat.  
 
Radny Konrad Łęcki - zadał pytanie, jak została rozwiązana trudna sytuacja 
w kolejach regionalnych? Czy w roku bieżącym roszczenia kolejarzy zostały 
zaspokojone?  
Czy w latach następnych znajdą się również środki na dotacje dla kolei, skoro 
wiadomo, że są one nierentowne? 
Czy nadal samorząd województwa musi refundować przewoźnikom prywatnym 
koszty biletów ulgowych?  
 
Marszałek Województwa - stwierdził, że samorząd wytrzymał presję pracowników 
Kolei Regionalnych, wywieraną przesyłaniem coraz to nowych petycji o środki oraz 
protestami pod urzędem.Obecnie współpraca układa się lepiej. Koleje Regionalne 
zrozumiały, że Zarząd nie ugnie się pod ich oczekiwaniami i same zaczęły aktywniej 
pozyskiwać środki i szukać oszczędności. W wyniku ostatnich negocjacji Koleje 
uzyskały o 400 tys. więcej środków niż planował wcześniej Zarząd. Nie stanowiło to 
już tak znacznego obciążenia dla naszego budżetu. Kursująca obecnie ilość 
pociągów wydaje się racjonalna.  
Odnośnie kosztów refundacji biletów ulgowych wyjaśnił, że nadal jest to obowiązkiem 
samorządu województwa, na co otrzymuje on około 20 mln zł rocznie. Jest to 
zadanie, na które nie mamy żadnego wpływu.  
 
Radny Józef Bąk - stwierdził, że województwo świętokrzyskie pod względem 
inwestycji zajmuje przedostatnie miejsce w kraju. Czy Zarząd wie, co należy zrobić, 
aby przesunąć się w tym rankingu do przodu? Czy przewiduje się budowanie nowych 
fabryk i ograniczenie importu? Odnośnie wcześniej poruszanych kwestii stwierdził, że 
województwo i powiaty powinny tworzyć własne firmy remontowe i w ten sposób 
unikać nieuczciwych wykonawców.  
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Marszałek Województwa - nie zgodził się z twierdzeniem, że województwo zajmuje 
tak niską pozycję. Rok 2005 był bardo dobry pod względem inwestycji 
i wykorzystania unijnych funduszy.  
 
Odnośnie drugiej poruszonej sprawy wyjaśnił, że ustawy ustrojowe samorządów nie 
pozwalają na tworzenie przez województwa, czy powiaty własnych firm 
remontowych.  
 
Przewodniczący obrad - stwierdził, że przedstawione informacje świadczące 
o prawidłowym wykonaniu budżetu, przebieg dyskusji oraz to, że Regionalna Izba 
Obrachunkowa wyraziła pozytywną opinię nt. sprawozdania, daje Komisjom 
delegację do przyjęcia pozytywnej opinii nt. wykonania budżetu województwa w 2005 
roku.  
 
Poddał pod głosowanie przyjęcie takiego dokumentu. 
 
W przeprowadzonym głosowaniu oddano: 
6 głosów „za”, 
3 głosy „przeciw”, 
2 osoby wstrzymały się od głosowania.  
 
Opinia obu Komisji, sporządzona na podstawie wyników głosowania stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Na tym część I wspólna posiedzenia została zakończona.  
 
Protokół sporządziła Marta Solińska-Pela 
 

Przewodniczący obrad 
 
 
 

Ryszard Żołyniak 
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Część II 
Posiedzeniu przewodniczył przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Tadeusz Kowalczyk.  
Zapytał zebranych, czy są uwagi i uzupełnienia do przesłanego przy zaproszeniu na 
posiedzenie porządku obrad  w Części II posiedzenia, odbywającego się w łonie 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 
Zastępca Dyrektora Departamentu Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki  
Małgorzata Kowalińska zgłosiła potrzebę uzupełnienia porządku obrad o dwa 
punkty dotyczące zaopiniowania projektów uchwał Sejmiku, które zostaną 
przedłożone Sejmikowi do uchwalenia na najbliższej sesji.  Radni otrzymali 
dodatkowe projekty uchwał wraz z materiałami na XXXVIII sesję Sejmiku.  
Komisja zaaprobowała wnioskowane uzupełnienia i przyjęła porządek obrad w 
następującym brzmieniu: 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 
ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad 
udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych oraz opiekuńczych oraz zasad przyznawania 
zwolnień od obowiązku realizacji ww. zajęć prowadzonych bezpośrednio z 
uczniami lub wychowankami, tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycieli szkół nie wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 
stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, bibliotekarzy 
bibliotek pedagogicznych. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Sejmiku 
Województwa Świętokrzyskiego Nr XXIV/230/05 z dnia 7 lutego 2005r. w sprawie 
ustalenia dla jednostek organizacyjnych oświaty Województwa Świętokrzyskiego 
„Regulaminu w sprawie trybu i kryteriów przyznawania nagród dla nauczycieli za 
ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktyczno-wychowawczej, opiekuńczo-
dydaktycznej oraz realizacji innych zadań statutowych szkoły”. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia dla nauczycieli 
poszczególnych stopni awansu zawodowego „Regulaminu określającego 
wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 
za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, oraz za warunki pracy, warunki 
wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych 
zastępstw oraz wysokość i szczegółowe warunki przyznawania i wypłacania 
dodatku mieszkaniowego”. 

5. Rozpatrzenie informacji o wykorzystaniu środków przeznaczonych w 2005 roku 
na zadania z zakresu ochrony zabytków. 

6. Sprawy różne.  
 
P r z e b i e g  p o s i e d z e n i a :  
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Ad 2. 
Zastępca Dyrektora Departamentu Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki  
Małgorzata Kowalińska dokonała wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie 
określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 
roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych oraz opiekuńczych oraz 
zasad przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji ww. zajęć prowadzonych 
bezpośrednio z uczniami lub wychowankami, tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli szkół nie wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 
stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, bibliotekarzy 
bibliotek pedagogicznych. Treść wystąpienia zgodna z treścią uzasadnienia do 
projektu uchwały.  
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zaproponował 
głosowanie nad opinią dla ww. projektu uchwały.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 
roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych oraz opiekuńczych oraz 
zasad przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji ww. zajęć prowadzonych 
bezpośrednio z uczniami lub wychowankami, tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli szkół nie wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 
stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, bibliotekarzy 
bibliotek pedagogicznych. Opinia nr  90/06 stanowi zał. nr 4 do protokołu.  
 
Ad 3. 
Zastępca Dyrektora Departamentu Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki  
Małgorzata Kowalińska dokonała wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Nr XXIV/230/05 z dnia 7 
lutego 2005r. w sprawie ustalenia dla jednostek organizacyjnych oświaty 
Województwa Świętokrzyskiego „Regulaminu w sprawie trybu i kryteriów 
przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia w zakresie pracy 
dydaktyczno-wychowawczej, opiekuńczo-dydaktycznej oraz realizacji innych zadań 
statutowych szkoły”. Treść wystąpienia zgodna z treścią uzasadnienia do projektu 
uchwały. 
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zaproponował 
głosowanie nad opinią dla ww. projektu uchwały.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Nr XXIV/230/05 z dnia 7 
lutego 2005r. w sprawie ustalenia dla jednostek organizacyjnych oświaty 
Województwa Świętokrzyskiego „Regulaminu w sprawie trybu i kryteriów 
przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia w zakresie pracy 
dydaktyczno-wychowawczej, opiekuńczo-dydaktycznej oraz realizacji innych zadań 
statutowych szkoły”. Opinia nr  91/06 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  



 9

Ad 4. 
Zastępca Dyrektora Departamentu Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki  
Małgorzata Kowalińska dokonała wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie 
ustalenia dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego „Regulaminu 
określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, oraz za warunki pracy, 
warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych 
zastępstw oraz wysokość i szczegółowe warunki przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego”. Treść wystąpienia zgodna z treścią uzasadnienia do projektu 
uchwały. 
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zaproponował 
głosowanie nad opinią dla ww. projektu uchwały.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
ustalenia dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego „Regulaminu 
określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, oraz za warunki pracy, 
warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych 
zastępstw oraz wysokość i szczegółowe warunki przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego”. Opinia nr  92/06 stanowi zał. nr 6 do protokołu.  
 
Ad 5. 
Zastępca Dyrektora Departamentu Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki  
Małgorzata Kowalińska dokonała wprowadzenia do przedłożonej przez Zarząd 
Województwa informacji o wykorzystaniu środków przeznaczonych w 2005 roku na 
zadania z zakresu ochrony zabytków, stanowiącej zał. nr 7 do protokołu. Treść 
wystąpienia zgodna z treścią przedłożonego dokumentu. 
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zaproponował 
przyjęcie informacji.  

Komisja jednogłośnie przyjęła Informację  o wykorzystaniu środków 
przeznaczonych w 2005 roku na zadania z zakresu ochrony zabytków, a swoje 
stanowisko wyraziła w opinii nr 93/06 stanowiącej zał. nr 8 do protokołu.  

 
Ad 6. 
Spraw różnych nie zgłoszono. 
Na tym posiedzenie zostało zakończone.  
Protokół sporządziła Barbara Loch.                                    

Przewodniczący obrad 
 
 

Tadeusz Kowalczyk 




